
         

Vragen Commissie Ruimte (21 mei 2021) CDA over Vossenbeheer 
 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  
Al vaker heeft de CDA fractie vragen gesteld over het vossenbeheer. Vragen die we stelden 
omdat wij effectief vossenbeheer nodig vinden voor de bescherming van onze weidevogels 
en dan vooral de bodembroeders. 
Mede naar aanleiding van een door ons en andere partijen ingediende motie “vaststellen 
van het Faunabeheerplan Vos 2020 -2025” op 10 juli 2021 is dit nieuwe beheerplan nog in 
oktober 2021 vastgesteld. 
Over dit plan is veel discussie geweest en in de toekomst zal het beheer van de vos “voer 
voor discussie blijven”. 
In het Faunabeheerplan Vos 2020 – 2025 worden meerdere punten genoemd die 
uitgevoerd dienen te worden om de vos efficiënt te beheren. De CDA fractie wil weten in 
hoeverre deze punten al zijn uitgevoerd en vragen GS een update hiervan te geven. Een 
“algemene update” om te zien hoe staat het met het omzetten van het faunabeheerplan in 
de praktijk. 
En meer specifiek hebben we aanvullend nog de volgende vragen: 

 

1. Vraag: De provincie heeft in haar beleid de wens uitgesproken om Schouwen-
Duiveland vossenvrij te houden. Op welke wijze wordt dit door GS dit ingevuld en/of 
gaat GS hier invulling aan geven (vrijstelling, ontheffing of iets anders)? 

Antwoord: Hiervoor is op 18 december 2020 een ontheffing verleend aan 
de Faunabeheereenheid (FBE). De basis hiervoor is een 
ontheffingsaanvraag van de FBE en een onderbouwing daarvoor in het 
Faunabeheerplan Vos 2020-2025. 
De ontheffing maakt het mogelijk om in het belang van de bescherming 
van weide- en kustbroedvogels vossen te doden tussen zonsondergang 
en zonsopkomst. 
De ontheffing geldt ook voor het natuurgebied Yerseke Moer (en een 3-
kilometer brede zone daaromheen). 
Overigens is tegen de ontheffing beroep aangetekend bij de rechtbank. 
Zolang de rechter zich hier nog niet over uitgesproken heeft, blijft de 
ontheffing geldig. De zitting van de rechtbank is Vraagvooralsnog gepland 
op 26 augustus 2021. 
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2. Vraag: Voor een aantal gebieden in Zeeland zijn voor effectief beheer aanvullende 

maatregelen nodig zoals het gebruik van nachtzichtapparatuur. Is dit in Zeeland al 
mogelijk gemaakt? Zo ja, waar? 
Zo nee, waarom (nog) niet? 

Antwoord: De hiervoor genoemde ontheffing geeft ook toestemming om 
nachtzichtapparatuur te gebruiken. 

3. Vraag: Zijn er door GS aan de FBE of individuele jagers al ontheffingen verleend of 
andere effectieve mogelijkheden gegeven om vossen te beheren buiten de vrijgestelde 
periode van zonsopkomst tot zonsondergang? Zo ja, hoeveel en welke? Zo nee, 
waarom niet? 

Antwoord: Zoals gezegd is er ontheffing verleend aan de FBE om (in 
aanvulling op de landelijke vrijstelling voor overdag) vossen te bestrijden 
tussen zonsondergang en zonsopkomst in de gebieden Schouwen-
Duiveland en Yerseke Moer. 
Daarnaast hebben GS in 2020 twee ontheffingen verleend aan individuele 
agrariërs in Zeeuws Vlaanderen om in een beperkt gebied rondom hun 
bedrijven na zonsondergang vossen te bestrijden. Deze ontheffingen zijn 
verleend vanwege concrete schade aan pluimvee. 

4. Vraag: Hoe zorgt GS er voor dat alle beheerders het nagestreefde beleid, om effectief 
vossenbeheer te realiseren, uitvoeren? Welke middelen wil GS hiervoor gebruiken? 

Antwoord: GS hebben er het volste vertrouwen in dat de FBE erin slaagt 
om samen met de partijen die zitting hebben in de FBE, en samen met de 
WBE’s, te werken aan een goede uitvoering van het Faunabeheerplan 
Vos. De Provincie is zowel ambtelijk als bestuurlijk in goed 
overleg met de FBE. 
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